
PROTOKÓŁ NR VI/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 29 marca 2019r., godzina 13.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Monika Biazik – nieobecność usprawiedliwiona 
Józef Rubacha – nieobecność usprawiedliwiona 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję tj. radnych, burmistrza, 
panią skarbnik, sołtysów, przewodniczących zarządów, kierowników wydziałów UM, 
kierowników, prezesów i dyrektorów jednostek podległych gminy, radnych Rady Powiatu 
Żagańskiego, mieszkańców gminy, zaproszonych gości i prasę. Stwierdził prawomocność 
obrad. Na 21-osobowy skład rady, obecnych 19 radnych. Rada jest władna do podejmowania 
uchwał.  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD: 

Propozycje zmiany porządku obrad zgłosili: 

Burmistrz Mirosław G ąsik o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały XII/84/07 Rady Miejskiej w Szprotawie z 26 czerwca 2007 roku w sprawie 
zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi mienie komunalne Gminy Szprotawy. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski o wprowadzenie dwóch projektów 
uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały NR II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 listopada 
2018r. w sprawie powołania stałych komisji rady Miejskiej w Szprotawie, 

b) zmiany uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 listopada 2018 
roku w sprawie powołania Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie.  

 

Więcej zmian do porządku obrad nie zgłoszono, rada przystąpiła do przegłosowania 
jego zmian. 

1) wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
XII/84/07 Rady Miejskiej w Szprotawie z 26 czerwca 2007 roku w sprawie zasad 
obrotu nieruchomościami stanowiącymi mienie komunalne Gminy Szprotawy, 

 

Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” projekt uchwały wycofała z porządku obrad. 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
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3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
NR II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 listopada 2018r. w sprawie 
powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Szprotawie 

 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” projekt uchwały wprowadziła do porządku 
obrad. 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
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20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

3) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 listopada 2018 roku w 
sprawie powołania Komisji rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie 

 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” projekt uchwały wprowadziła do porządku 
obrad. 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” zatwierdziła porządek obrad 

GŁOSOWANIE IMIENNE: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 22 lutego do 28 
marca 2019r.   

2. Sprawozdanie z realizacji: 
1) bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania Komisariatu 

Policji w Szprotawie w 2018 roku; 
2) zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii w Gminie Szprotawa za rok 2018; 
3) zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2018 oraz potrzeby związane  

z realizacją zadań na rok 2019; 
3. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa; 
b) zmiany uchwały Nr XII/84/07 Rady Miejskiej w Szprotawie z 26 czerwca 2007 

roku w sprawie zasad obrotu nieruchomościami stanowiącymi mienie 
komunalne Gminy Szprotawy; 

c) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa; 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szprotawa obejmującego tereny w obrębie miasta 
Szprotawy. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
9. Oświadczenia. 
10. Informacje. 
11. Zatwierdzenie protokołu z sesji rady z 22 lutego 2019r. 
12. Zamknięcie obrad VI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 

 

Ad. 1  SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 
MI ĘDZYSESYJNEJ TJ. OD  22 LUTEGO DO 28 MARCA 2019R. 
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Burmistrz Mirosław G ąsik przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2  SPRAWOZDANIA Z: 
 

a) realizacji bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie działania 
Komisariatu Policji w Szprotawie w 2018 roku 

 

Przewodniczący Rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie 

Głos zabrali: radny Władysław Sobczak pochwalił działalność Komisariatu Policji, przewodniczący 
rady radny Andrzej Stambulski również podziękował komendantowi i policjantom szprotawskiego 
komisariatu za pracę w roku ubiegłym oraz odniósł się do braków kadrowych, które występują w 
policji. Kolejny głos w sprawie zgłosił burmistrz Mirosław Gąsik również wyrażając słowa uznania i 
podziękowania komendantowi i wszystkim policjantom szprotawskiego komisariatu policji w 
Szprotawie. Po wypowiedział radnych i burmistrza głos zabrał komendant Zbigniew Krzyszczyk 
dziękując za wyrażone podziękowania jak również odniósł się do braków kadrowych zgłoszonych 
przez przewodniczącego rady. 

 
b) realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i narkomanii w Gminie Szprotawa za rok 2018 
 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI 

 
c) realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2018 oraz potrzeby 

związane z realizacją zadań na rok 2019 
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI 

 

Ad. 3  PODJĘCIE UCHWAŁ: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa 
 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

BRAK DYSKUSJI 
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Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/42/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
 

b) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 
Szprotawa 
 

 
Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
Głos w sprawie zabrał radny Ireneusz Ganczar, pytając czego dotyczy uchwała. Na pytanie 
radnego odpowiedzi udzielił naczelnik Wydziału Gospodarki i Rozwoju informując, że 
uchwała jest odpowiedzią na wniosek mieszkańca. Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono. 
 
Rada w głosowaniu 17”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/43/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
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2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „wstrzymał się” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „wstrzymał się” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Szprotawa obejmującego tereny w obrębie miasta 
Szprotawy 
 

Radny Jerzy Chmara poinformował, że opinia Komisji Gospodarki do projektu uchwały jest 
pozytywna.  
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Rada w głosowaniu 19”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/44/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
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12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
d) zmiany uchwały Nr II/3/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 

listopada 2018 roku w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej 
w Szprotawie 
 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski poinformował, że zarówno 
przedstawiony projekt uchwały jak i kolejny projekt o zmianie polegającej na dopisaniu do 
Komisji Rewizyjnej radnego są uchwałami wypełniającymi wolę radnego stąd też nie ma do 
nich opinii komisji.  
 
BRAK DYSKUSJI 
 
Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/45/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
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21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
e) zmiany uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Szprotawie z dnia 30 

listopada 2018 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Szprotawie 

 
BRAK DYSKUSJI 
 
Rada w głosowaniu 18”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła. Uchwała o numerze 
VI/46/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

Ad. 4  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH: 

Interpelacje zgłosili: 

1. Radny Roman Pakuła: 
1) Zwracam się z zapytaniem do Pana Burmistrza w imieniu mieszkańców Szprotawy 

– ulicy Kościuszki – 27 klatka „B”, w sprawie wycięcia drzewa iglastego 
rosnącego przy wejściu do klatki. Drzewo wyrosło i sięga już di I pietra. Drzewo 
zasłania okna mieszkańcom, gdzie nie dochodzi światło słoneczne. Ponadto 
drzewo wg oświadczeń mieszkańców jest zarobaczone i robactwo jesienią 
przemieszcza się do budynku mieszkalnego. Proszę o wycięcie drzewa iglastego. 
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2) Zwracam się z zapytaniem do pana Burmistrza, i imieniu mieszkańców Szprotawy 
z ulicy Kościuszki, są to osoby niepełnosprawne poruszające się pojazdami 
samochodowymi i mają uprawnienia do parkowania na parkingu dla osób 
niepełnosprawnych. prosimy o przygotowanie jednego miejsca parkingowego do 
parkowania dla osób niepełnosprawnych na placu za sklepem Media-Expert przy 
skarpie – tzw. koperty 

3) Zwracam się z zapytaniem, do Pana Burmistrza w imieniu mieszkańców 
Szprotawy, z zapytaniem kiedy będzie podłączone 8 nowych słupów 
elektrycznych, które są umiejscowione w centrum Szprotawy tj. lampy są 
umiejscowione za ciągiem budynków ul. Rynek (budynek za bankiem BP-PKO) i 
dalej za budynkami I Armii. Kiedy lampy będą podłączone i będą świecić ?. 

4) W związku z licznymi interwencjami mieszkańców i ich zapytaniami w sprawie 
domniemanej – masowej utylizacji odpadów na terenie byłego lotniska. Obecnie 
tereny położone przy ulicy Nowej, oraz z pozyskiwaniem z tych terenów kruszywa 
w trakcie wykonywania inwestycji wodnościekowej, zwracam się do pana 
Burmistrza, o rozpoznanie sprawy w tym zakresie. Z informacji uzyskanych od 
mieszkańców wynika, że jakoby firmy wykonujące inwestycje miały pozyskiwać z 
w/w terenu kruszywo oraz humus i w to miejsce utylizować odpady pochodzące z 
nawierzchni dróg (asfalty, studzienki itp.) Z doniesień mieszkańców zachodzi 
również podejrzenie o utylizacje odpadów pochodzących z inwestycji drogowej 
wykonywanej w drodze Leszno Dolne - Leszno Górne. Uprzejmie proszę o 
zbadanie czy były prowadzone na tym terenie prace rekultywacyjne.  

2. Wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński, proszę o informację, czy 
planowany jest wiosenny odbiór odpadów wielkogabarytowych z terenu naszej gminy. 
Pozbywanie się takich odpadów przez mieszkańców w sposób niekontrolowany, 
powoduje zaśmiecanie wielu miejsc w naszej gminie, Urząd Miejski w porozumieniu 
z Zakładami Usługowymi zachód może wystawić kontenery w wyznaczonych 
punktach miasta i gminy, ogłaszając wcześniej termin zbiórki odpadów. 

3. Radny Ireneusz Ganczar przyłączył się do interpelacji wiceprzewodniczącego rady 
w temacie zbiórki odpadów wielkogabarytowych o uwzględnienie również terenu 
wiejskiego, sugerując aby dwa razy do roku taka zbiórka odbywała się.  

 

Ad. 5  WOLNE WNIOSKI 

Wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński złożył wniosek o zorganizowanie 
wizyty roboczej na składowisku odpadów firmy SUEZ w Szprotawie-Kartowicach. 
Zaprzestanie przyjmowania przez składowisko odpadów, znacząco zmniejszyło uciążliwość 
tego obiektu, co z kolei wpływa na dużo mniejsze zainteresujecie społeczeństwa. Jednak 
radni, jak i przedstawiciele Urzędu Miejskiego powinni być zorientowani, na jakim etapie jest 
i jak przebiega proces zamykania oraz rekultywacji składowiska oraz jak będzie wyglądał 
monitoring tego obiektu w przyszłości. 

Wniosek wiceprzewodniczącego rady poparł przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski 
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Radny Ireneusz Ganczar złożył wniosek w imieniu Komisji Rolnictwa: 

1) Po zapoznaniu się z propozycją wprowadzenia zmian w PROW w sprawie 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania pomocy finansowej w ramach 
działania Płatności dla obszarów z ograniczeniami naturalnymi lub innymi 
szczególnymi ograniczeniami” objętego PROW 2014-2020, w którym określony 
zostanie nowy wykaz gmin i obrębów ewidencyjnych uprawnionych do wsparcia w 
ramach ONW, Komisja Rolnictwa składa wniosek o ponowne przeanalizowanie 
warunków naturalnych występujących w obrębach położonych na terenie gminy 
Szprotawa uwzględniającego warunki klimatyczne występujące w ostatnich latach w 
tym ubiegłoroczną suszę o niespotykanej do tej pory skali, oraz duże zakamienienie 
pól, które podraża koszty pracujących w glebie maszyn. Komisja Rolnictwa wnosi o 
podjęcie działań mających na celu wsparcie rolników z Gminy Szprotawa ww 
zagadnieniem. 
 

Głos w temacie zgłoszonego wniosku przez radnego Ganczara zabrał mieszkaniec gminy 
H.O. wyrażając poparcie dla zgłoszonego wniosku i udzielenie przez władze gminy poparcia 
w tym względzie. 

 

Ad. 6  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, zgłoszone przez radnych na sesji rady 22 lutego 
2019r.  roku odczytał wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński. 

 

Ad. 7  OŚWIADCZENIA 

W punkcie oświadczenia głos zabrał radny Janusz Biliński – przewodniczący Komisji 
Rolnictwa przedstawiając radzie projekt oświadczenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
odnoszący się do kwestii obowiązującego w Polsce systemu ubezpieczeń upraw i zwierząt 
gospodarskich oraz potrzeb do obowiązkowych powszechnych ubezpieczeń rolniczych jak 
również oczekiwań rolników względem pszczelarzy oraz pszczelarzy względem rolników.  

Rada nie wniosła uwag do przedstawionego projektu apelu przyjmuj ąc go stosunkiem 
głosów 17”za”, 1”przeciw”, 1”wstrz.” 

 Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „wstrzymał się” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
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9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „przeciw” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za 

Radny Ireneusz Ganczar wspomniał, że Komisja Rolnictwa wydała opinię negatywną w 
sprawie wniosku Koła Łowieckiego dot. przyszłej dzierżawę nowego obwodu łowieckiego 
utworzonego na obszarze byłego obwodu nr 206. Głos w zgłoszonej przez radnego Ganczara 
sprawie, zabrał jeszcze radny Janusz Biliński.  

Radny Władysław Sobczak podziękował wszystkim za współpracę wszystkim, z którymi 
współpracował jako sołtys wsi Leszna Górnego.  

Radna Beata Jakowicka podziękowała burmistrzowi za apel jaki wystosował w temacie 
remontu mieszkania dla mieszkanki wsi Borowina.  

 

Ad. 8  INFORMACJE 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski przypomniał radnym o terminie składania 
oświadczeń majątkowych, który upływa 30 kwietnia 2019r. 

 

Ad. 10  ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z SESJI RADY Z 22 L UTEGO 
2019R. 

Rada nie zgłosiła uwag do protokołu. 

Protokół z posiedzenia rady z 22 lutego 2019 r. został zatwierdzony stosunkiem głosów 19”za”, 
0”przeciw”, 0”wstrz”. 
 

Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik    - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński    - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura    - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „za” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „za” 
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8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk   - „za” 
10) Szymon Matuszewski   - „za” 
11) Roman Pakuła    - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha    - „nieobecny” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki    - „za    
17) Władysław Sobczak   - „za” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

Ad. 10   

ZAMKNI ĘCIE  

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  VI sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 2 godziny.  

Na tym zakończono protokół 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


